
Referat af bestyrelsesmøde den 12-11-2024 
Til stede var: Anne-Mette, Lotte, Florence, Heidi 

 
 
Mødet var udsat en uge på grund af sygdom. Der var derfor ingen beboere, der mødte op. 
 
Der afholdes budgetmøde med Lejerbos administration den 05-12-2024 kl. 10.00. 
 
Anne-Mette spørger viceværterne, hvilke problemer, der har været med vaskeriet på det seneste. 
 
Afdelingsmøde 2025 afholdes tirsdag den 21. januar kl. 19.00. Det er vigtigt, at der stiller nye medlemmer 
op til bestyrelsen. Organisationsbestyrelsen kigger på, om vi skal have fælles bestyrelse med Tulipangården 
fordi vi kun er tre bestyrelsesmedlemmer, og om vi organisatorisk skal lægges under organisationen i 
Aarhus. Overvej allerede nu, om du vil stille op til bestyrelsen. Vi holder ét månedligt møde, så der er ikke 
meget arbejde i det. 
 
Bestyrelsen vil denne gang afholde et formøde forud for afdelingsmødet. I år oplevede vi, at der var tvivl 
om, hvordan man stiller et forslag, og hvad man gør i forhold til at regne på økonomien i et forslag. Derfor 
vil vi denne gang lave mulighed for at mødes og drøfte forslag og økonomi. Mødet afholdes søndag den 5 
januar kl. 15.00 i Kernehuset. Der vil blive serveret kaffe og kage. 
 
Der vil blive afholdt julearrangement lørdag den 14. december kl. 19.00 i Kernehuset. Invitation følger. 
 
Heidi vil undersøge mulighederne for at holde et arrangement, hvor der laves juledekorationer m.m. Det vil 
blive slået op i FaceBook-gruppen, hvis det bliver aktuelt, og det er ikke bestyrelsen, der kommer til at stå 
for det. Henvendelser vedrørende arrangementet bedes derfor rettet til Heidi. 


